
Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
14. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. november 27-én 
     megtartott nyílt testületi üléséről. 
 
 
N a p i r e n d:  
 
1./ Javaslat a Palotási Gyermeklánc Óvoda 2017/2018 nevelési évről szóló beszámolójának  
     elfogadására       104/2018.(XI.27.) határozat 
    Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
    Meghívott: Bali Veronika Katalin óvodavezető 
 
2./ Javaslat a 2019. évi belső ellenőrzési terv elfogadására            105/2018.(XI.27.) határozat 
    Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
3./ Javaslat belső ellenőr megbízására              106/2018.(XI.27.) határozat 
    Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
4./ Javaslat a Palotási Általános Iskola felvételi körzetének véleményezésére 
    Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester   107/2018.(XI.27.) határozat 
 
5./ Javaslat a TOP-3.2.1-16-NG1-2017-00049 azonosítószámú “Községháza energetikai   
     korszerűsítése” projekt közbeszerzési eljárása megindításához szükséges döntések  
     meghozatalára       108/2018.(XI.27.) határozat 
     Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
6./ Javaslat a lakáshoz jutók helyi támogatásáról szóló 7/1999.(VIII.25.) önkormányzati  
    rendelet felülvizsgálatára          14/2018.(XI.28.) rendelet 
     Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
7./ Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület támogatási kérelme 
     Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester   109/2018.(XI.27.) határozat 
 
8./ Javaslat a Héhalmi Önkéntés Tűzoltó Egyesület felszerelés vásárlásának támogatására 
     Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
9./ Egyebek 

a.) Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Kft. „Palotás Színház Bérlet” ajánlata 
        110/2018.(XI.27.) határozat 
b.) Falunap időpontjának meghatározása 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

14. számú nyílt ülés 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 

Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. november 27-én 
      megtartott nyílt testületi üléséről. 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
             Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Almási Lajos alpolgármester, Ambrus Nándorné, 
Dúzsné Szita Mária, Hegyi Tamás, Krekács Istvánné önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző, Bali Veronika Katalin óvodavezető 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a nyílt testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület a nyílt ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következőképpen alakul: 
 
1./ Javaslat a Palotási Gyermeklánc Óvoda 2017/2018 nevelési évről szóló beszámolójának 
elfogadására 
2./ Javaslat a 2019. évi belső ellenőrzési terv elfogadására 
3./ Javaslat belső ellenőr megbízására 
4./ Javaslat a Palotási Általános Iskola felvételi körzetének véleményezésére 
5./ Javaslat a TOP-3.2.1-16-NG1-2017-00049 azonosítószámú “Községháza energetikai 
korszerűsítése” projekt közbeszerzési eljárása megindításához szükséges döntések 
meghozatalára 
6./ Javaslat a lakáshoz jutók helyi támogatásáról szóló 7/1999.(VIII.25.) önkormányzati 
rendelet felülvizsgálatára 
7./ Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület támogatási kérelme 
8./ Javaslat a Héhalmi Önkéntés Tűzoltó Egyesület felszerelés vásárlásának támogatására 
9./ Egyebek 
        
 
I. NAPIREND: 
 
Javaslat a Palotási Gyermeklánc Óvoda 2017/2018 nevelési évről szóló beszámolójának 

elfogadására 
(beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A beszámolót minden képviselő megkapta írásban. A 
képviselők részéről kérdés, észrevétel van-e a beszámolóval kapcsolatban? 
 
Krekács Istvánné képviselő: Szakmailag mindenre kiterjedően, minden területet átfogóan 
értékel a beszámolóban az óvodavezető. Kevés dolgozóval, rengeteg programot valósítanak 
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meg az óvodai dolgozók és a gyermekek. Szerencsénk van, hogy ilyen hivatástudattal és 
kitartással rendelkeznek. 
 
A testületi ülésre megérkezik Polonkai Katalin, így a képviselők száma 7 főre módosul. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az óvodában kettő dolgozó megy nyugdíjba, az egyikük 
jelenleg tölti felmentési időszakát, a másik pedig januártól fogja felmentését tölteni, így az 
alkalmazásban lévőknek ez egy plusz terhet jelent. A csoportszobánál sajnos van egy nagy 
probléma, megrepedt, elmozdult a fal, a statikussal már egyeztettem, várjuk, hogy 
megtekintse helyszínen, ezt sürgősen meg kell oldani. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a beszámolót és az alábbi határozatot hozza: 
 

104/2018.(XI.27.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvoda 
2017/2018. nevelési évről szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester, Bali Veronika Katalin óvodavezető 

 
 
II. NAPIREND: 

 
Javaslat a 2019. évi belső ellenőrzési terv elfogadására 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Minden évben a belső ellenőrzésre tervet kell készíteni, 
kiküldtük a javaslatot. Javaslom az ellenőrzési terv elfogadását. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a terv elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a tervet és az alábbi határozatot hozza: 
 

105/2018.(XI.27.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2019. évi belső ellenőrzési 
tervét a mellékelt tartalommal elfogadja. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
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III. NAPIREND: 
 

Javaslat belső ellenőr megbízására 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Maximálisan meg vagyunk elégedve a belső ellenőrünkkel, az 
ellenőrzésre javasolt összeg nem került emelésre. Javaslom, hogy a belső ellenőrzésre 
vonatkozóan idei évben is az Universal Audit Kft-t bízzuk meg. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

106/2018.(XI.27.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza az Universal Audit Kft-t 
(Salgótarján, Kölcsey út 19.) a 2011. évi CXCV. törvény, valamint a 
370/2011.(XII.31.) Korm.rendelet 15.§ (7) bekezdés alapján szabályozott belső 
ellenőrzési feladatok ellátásával 2019. január 1. napjától 2019. december 31-ig terjedő 
időszakra 220.000.-Ft+ÁFA megbízási összeggel.  
A képviselő-testület a megbízási szerződés aláírására felhatalmazza a polgármestert.  

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
IV. NAPIREND: 
 

Javaslat a Palotási Általános Iskola felvételi körzetének véleményezésére 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom, hogy a 2019/2020. tanítási évben is Palotás, 
Kisbágyon, Szarvasgede települések közigazgatási területe legyen a Palotási Általános Iskola 
felvételi körzete. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

107/2018.(XI.27.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nógrád Megyei Kormányhivatal 
tájékoztatóját a 2018/2019. tanévre a Nógrád megyei általános iskolai körzetek 
kijelöléséről megismerte. 
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A képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Palotási Általános Iskola felvételi körzete 
Palotás, Kisbágyon és Szarvasgede települések közigazgatási területe legyen a 
2019/2020. tanítási évben is. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az egyetértést tartalmazó 
döntésről a Nógrád Megyei Kormányhivatal Salgótarjáni Járási Hivatal Hatósági 
Főosztály Hatósági Osztályát tájékoztassa. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 

V. NAPIREND: 
 

Javaslat a TOP-3.2.1-16-NG1-2017-00049 azonosítószámú “Községháza energetikai 
korszerűsítése” projekt közbeszerzési eljárása megindításához szükséges döntések 

meghozatalára 
(előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Minden egyes közbeszerzési eljárás esetén szükséges 
bizottságot választani, ugyanakkor az ajánlati felhívást legalább öt cégnek el kell küldeni. 
Szakmaiság szempontjából a bizottságba javasoljuk a határozati javaslatban meghatározott 
személyeket. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

108/2018.(XI.27.) Képviselő-testületi határozat 
 

1.) Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a melléklet szerint elfogadja 
Palotás Község Önkormányzatának a 2015. évi CXLIII. közbeszerzési törvény szerint 
módosított Közbeszerzési szabályzatát. 

2.) Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a melléklet szerint elfogadja 
Palotás Község Önkormányzatának a 2018. évi közbeszerzési tervét. 

3.) Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közbeszerzési és beszerzési 
szabályzatában foglaltaknak megfelelően a „Községháza energetikai 
korszerűsítése” tárgyú közbeszerzési eljáráshoz kapcsolódóan az alábbi 4 főből álló 
Bíráló Bizottságot hozza létre és az alábbi bizottsági tagokat jelöli ki:  
 dr. Tóth Gabriella bírálóbizottsági elnök 
 Molnárné Ocsovszki Henriette bírálóbizottsági tag 
 Laczkóné Dénes Orsolya bírálóbizottsági tag 
 Laczkó Csaba bírálóbizottsági tag 

4.) Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Döntéshozó testület a 
„Községháza energetikai korszerűsítése„ tárgyú – a Kbt. 115 § szerinti – 
hirdetmény közzététele nélküli eljárás ajánlattételi felhívását elfogadja.  

5.) Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, az ajánlati felhívást az alábbi 
cégeknek küldi ki: 
 FORT-BAU Therm Kft. 1074 Budapest, Dohány u. 29. 
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 KELI-BAU Kft. 3135 Szécsényfelfalu, Hrsz: 350/4 
 Master Universitas Kft. 6065 Lakitelek, Csokonai utca 6. 
 OTYS Építő Kft. 2030 Érd, Bádogos u. 57. 
 Univerzál Építő és Szolgáltatóipari Kft. 1083 Budapest, Práter utca 46. III. em. 12. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon az ajánlattételi 
felhívás ajánlattevők részére történő megküldéséről. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
VI. NAPIREND: 
 

Javaslat a lakáshoz jutók helyi támogatásáról szóló 7/1999.(VIII.25.) önkormányzati 
rendelet felülvizsgálatára 

(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Azért kezdeményeztem ennek a rendeletnek a felülvizsgálatát, 
mert előfordulhat az, hogy úgy döntenek volt palotási lakosok, hogy visszatérnek a 
településre, de így nem lennének jogosultak a támogatásra. Akik 10-15 évet itt éltek a 
településen és valamikor visszajönnek, őket jó lenne valamilyen módon támogatni. Ezért 
javaslom, hogy terjesszük ki a támogatást azokra is, akik visszatérnek a településre. 
 
Krekács Istvánné képviselő: Mindenképpen módosítani kell a rendeletet.  
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Megfelelő lenne úgy a módosítás, hogy vagy a kérelem 
benyújtását megelőző három évben, vagy élete során legalább 10 éven keresztül palotási 
bejelentett lakcímmel rendelkezett a kérelmező? 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

14/2018.(XI.28.) önkormányzati rendelete 
 

a lakáshoz jutók helyi támogatásáról szóló 7/1999. (VIII.25.) önkormányzati rendelete 
módosításáról 

(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
VII. NAPIREND: 
 

Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület támogatási kérelme 
(kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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Szabó Mihály polgármester: Megértjük és tudomásul vesszük a kérelmet, de inkább a 
helyieket kellene támogatnunk. Az ilyen jellegű dolgokat központilag kellene megoldani. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

109/2018.(XI.27.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Országos Egyesület a 
Mosolyért Közhasznú Egyesület támogatási kérelmét forráshiány miatt nem 
támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
VIII. NAPIREND: 
 
Javaslat a Héhalmi Önkéntés Tűzoltó Egyesület felszerelés vásárlásának támogatására 

 
 
Szabó Mihály polgármester: Azért javasoltam felvenni napirendre, mert a Héhalmi 
Önkéntes Tűzoltó Egyesület kapott egy új tűzoltóautót felszerelés nélkül, a felszerelés 
megvásárlása kb. 1,5 millió forint. A héhalmi egyesület sajnos sokat tevékenykedik Palotás 
érdekében. A felszerelésekre javasolnám, hogy nyújtsunk támogatást. 
 
Krekács Istvánné képviselő: A 1,5 millió forintot hány településnek kell összeadni, 
arányaiban mi lenne az az összeg, ami minket érintene?  
 
Szabó Mihály polgármester: A Dél-Nógrádi Önkormányzatok Egyesülete ülésén hangzott el 
a javaslat, hogy nyújtsunk támogatást részükre, a többség azt mondta, hogy természetesen, 
mindenki a lehetőségéhez mérten.  Én 100.000.-Ft összegre gondoltam. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Jelenleg a működtetéshez, üzemanyaghoz, autó fenntartáshoz 
nyújtunk 10.-Ft/hó/lakos összeget, ami havonta kb. 16.000.-Ft-ot jelent. Lehet, hogy a 
felszerelés összegének 10%-ával kellene támogatni őket, mert 10 település körül van a körzet. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Én a 100.000.-Ft összegtől többet javasolnék, ezzel 
egyetértek, de azzal nem értek egyet, hogy miért nem készül egy előterjesztés, miért kell 
meglepetésnek szánni? 
 
Szabó Mihály polgármester: Héhalom polgármestere kért támogatást a beruházásra, a 
működésre, már az önkormányzatoktól nem akar kérni. Én azt terveztem, hogy a Dél-Nógrádi 
Önkormányzatok Egyesülete tagjainak le fogom írni, pontos kimutatással és kérem, hogy 
lehetőség szerint nyújtsanak támogatást. 
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A képviselő-testület egyhangúlag elfogadja a javaslatot, hogy Szabó Mihály polgármester 
kezdeményezze a többi településnél is támogatást, amelyet követően a képviselő-testület dönt 
a támogatás összegéről. 
 
 
IX. Egyebek: 
 
a.) Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Kft. „Palotás Színház Bérlet” ajánlata 
(ajánlat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Megküldtük a képviselők részére a Zenthe Ferenc Színház 
felhívását. Van három fix előadás, a negyedikre vonatkozóan kellene javaslatot tenni, illetve 
azt kell eldönteni, hogy meg tudjuk-e oldani mi és a térség, hogy itt legalább 200 fő 
összejöjjön előadásonként. Meg kell határoznunk a színházi bérlet árát és az egy előadásra 
szóló jegy árát. Pásztón a bérlet ára 10.000.-Ft volt, a javaslatuk, hogy 8000 vagy 9000 forint 
legyen nálunk, a szóló jegy pedig 2500-2800 forint között.  
 
A képviselő-testület egyhangúlag a negyedik előadásként a Falu rossza című vígjátékot 
javasolja. 
 
Krekács Istvánné képviselő: A környékbeli intézményeket is meg kell keresni. 
 
Szabó Mihály polgármester: A bérlet áraként 9.000 Ft-ot, egy-egy előadásra szóló 
belépőjegy áraként 2.500 Ft-ot javaslok meghatározni. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

110/2018.(XI.27.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Zenthe Ferenc Színház 
Nonprofit Kft. „Palotási Színház Bérlet” ajánlatát elfogadja négy előadásból álló 
színházi előadássorozat Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár színháztermében 
történő megtartására 1.600.000 Ft összegért. A Képviselő-testület az előadássorozat 
négy előadására a bérlet áraként 9.000 Ft-ot, egy-egy előadásra szóló belépőjegy 
áraként 2.500 Ft-ot határoz meg. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Mihály polgármester, Polonkai Katalin igazgató 
 

b.) Falunap időpontjának meghatározása 
 
Szabó Mihály polgármester: Arról beszéltünk, hogy a július hónapot próbáljuk kikerülni 
mivel egyre több alkalommal volt rossz idő és felvetődött a búcsúi időpont is, szombaton 
falunap, vasárnap pedig búcsú. Ebben az a gond, hogy akik vendégeket várnak, azok nem 
tudnak készülni. 
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Dúzsné Szita Mária képviselő: Miért a helyi nyugdíjas klubnak kell mindig az ételt 
készíteni, miért a helyieknek kell egész nap végezni a munkát? 
 
Polonkai Katalin képviselő: Mert Palotáson a helyiek csinálják a falunapot, összefogva. 
Kiadhatjuk egy cégnek is a Falunap szervezését, de akkor semmilyen módon nem lesz 
palotási. Biztos, hogy nehéz azoknak akik részt vesznek benne, de valamilyen szinten így a 
sajátjuknak is érzik a rendezvényt. 
 
Hegyi Tamás képviselő: Az időpontot nehéz megállapítani, vihar bármikor lehet, teljesen 
mindegy mikorra tesszük, én azt javaslom legyen augusztus hónapban. 
 
Krekács Istvánné képviselő: Azt is kell nézni melyik hónapban milyen ünnepek, 
rendezvények vannak. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Én nem tenném el az időpontot, maradjon júliusban. 
 
A képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Falunap időpontja továbbra is július harmadik 
szombati napja legyen. 
 
 
Bejelentések: 
 
Szabó Mihály polgármester:  
- A Falusi Mikulás december 6-án járja végig a település intézményeit. 
- A sziráki kastélyban lesz látvány disznóvágás bemutatója, melyre Palotást, Csécsét és 
Jobbágyit kérték fel. A település bemutatkozhat, el lehet helyezni nevezetességeket, 
tévéfelvétel is lesz. A palotási március 30-án lesz, nem kell udvart építeni, nem kell vinni 
semmit, csak a szerszámokat, minden egyebet ők biztosítanak.  
- Családsegítői állás újra kiírásra került, jelenleg úgy oldjuk meg, hogy a palotási körzetet 
Tóthné Mohai Zsuzsanna megbízási szerződéssel látja el, Tóthné Soós Anna szabadságon, 
várhatóan betegállományban lesz, ha ez hosszabb távú lesz, akkor valakit meg kell bíznunk 
arra a területre is. 
- Költségvetés tárgyalásakor beszéltünk arról, hogy valamit a következő évben ki kell találni, 
ha kormányzati szinten nem történik előrelépés, a 10 éve meglévő köztisztviselői bértábla 
ügyében nem lépnek valamit. A három éve megalakult járási hivatalban dolgozóknak most 
fogják harmadszor, 30%-kal emelni a bérüket. A köztisztviselői illetményalap 38.650.-Ft, 
Csécsén-Ecsegen már léptek ezügyben, ott megemelték 65.000.-Ft-ra az illetményalapot és 
már több környező településen emeltek. Gondolkodjunk el mindenképpen ezen, ha 
költségvetés kapcsán lesz valami lehetőségünk, akkor muszáj lépnünk.  
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Amikor a közös hivatal költségvetését tárgyaltuk szó volt 
róla, hogy ki nem vett szabadságokra, alulfizetett dolgozókra, túlórákra találjunk ki valami 
módot, hogy ezt a dolgozók megkaphassák. Lehetne látni, hogy hogyan állunk, mennyi 
pénzünk van?  Ha van pénz még karácsony előtt kell lépni, én most egy egyszeri dologra 
gondolok, a többiről a jövőben mindenképpen gondolkodni kell. 
 
Szabó Mihály polgármester: Ha van pénz, akkor november 30-ig kell lépni, mert a 
decemberi kifizetés már a 2019-es évet terheli. 
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dr. Tóth Gabriella jegyző: A szabadságok rendezésében is gondolkodni kell, ahhoz, hogy a 
munkavégzés folyamatos legyen nem megoldható a felgyülemlett szabadságok kivétele, 
javasolnám a szabadság megváltását. Ennek ki kell találni a megoldási formáját. Van egy 
nagyon jól kialakult szakmai stáb a hivatalban, minden területen vannak olyan tapasztalt 
ügyintézők, akik a munkájukat magas színvonalon végzik, meg kell tartanunk ezeket a 
dolgozókat. Mindenképpen el fog jönni a garantált bérminimum emelések eredményeként az 
a pillanat, hogy az önkormányzatoknak a közös hivatal költségvetéséhez is hozzá kell tenni.  
 
A képviselő-testület az önkormányzat jelenlegi pénzügyi helyzetére vonatkozó kimutatást, 
valamint a szabadságmegváltásra vonatkozó számítást kér a közös hivataltól. 
 
Szabó Mihály polgármester: Falu Karácsony december 22. A hagyományokat folytatjuk, 
nagy összefogásra van szükség, kérem a képviselők segítségét. 
- Művelődési Ház vizesblokkra vonatkozóan kértük árazott és árazatlan költségvetést is. 
Javaslom, hogy az árazatlan költségvetést és az alaprajzot küldjük ki a már eldöntött 
vállalkozók részére. 
- A Centrál Takarék palotási fiók december 10-én bezár, áthelyezik Kartalra. 
- Családi Sport és Egészségnap december 1-jén lesz megtartva a Művelődési Házban. 
- Ravatalozó a napokban elkészül. Beszéltük arról, hogy ha elkészül az urnafal, akkor 
állapítunk-e meg díjat, el kell döntenünk, ha állapítunk meg díjat az urnára, akkor sírhelyre 
állapítunk-e meg, javaslom ezt következő ülésre gondoljuk át, hogy ez januártól lépjen 
érvénybe. 
 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, Szabó Mihály polgármester 
megköszöni a képviselők részvételét és a testületi ülést bezárja. 
 
 

Kmf. 
 
 
 

                 Szabó Mihály sk                                  dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                             jegyző  


